
Referat FAU møte den 2. februar 2022 på Teams

Agenda(forslag) fra FAU-leder (sendt ut i forkant):

Skoleledelsen har ikke anledning til å delta på møtet denne gangen. 

Jeg foreslår et kort internt møte hvor vi eventuelt kan ta en runde rundt bordet for å høre om hvordan
det går på deres trinn i tillegg til sakene nedenfor.

 Informasjon fra FAU på foreldremøter

i. Valg nye representanter
ii. Sosialkontakt i tillegg til FAU?

iii. 17-mai ansvar for 2. og 5. trinn
iv. Natteravning
v. Involvering i skolegårdsprosjekt?

vi. Annet?

Info fra SMU-møte? Hvis det har vært et møte?

 

FAU-prosjekt (ev. skolegårdsprosjekt) - hvem vil involvere seg?

● tidligere nevnt: oppgradering av skolegården, lage rolig sted for barna å trekke til ved behov;
samarbeid med Bykubben, lage skolehage, lage plass for uteskole

Deltakere på møtet:

1. klasse: Renata Christensen og Erik Wallace Johansen (referent)

2. klasse: Kiren Iversen

3. klasse: Nasima Osmani

4. klasse: Mihaela Ersvik

5. klasse: Ioana Firizan og Tonje Klevengen

6. klasse: Berthe Stenberg

7. klasse: Ellen Hestnes Ribeiro

En runde for å høre om hvordan det går på de ulike trinnene

1. 1. klasse: Det har vært en del smittetilfeller, virker å være bra med oppgaver osv som de som
er hjemme kan gjøre. Lite som blir tatt opp av foreldre. Litt vanskelig med levering av en del
barn etter juleferien – synes som at lærerne har gjort tiltak med litt lek på starten av dagen.
Videre anbefaling fra lærere om å levere på AKS før skolestart for å få litt mykere start på
dagen. Personlig opplevelse fra Renata som mor: mye bruk av skjerm på AKS hver gang ved
henting. Mihaela anbefalte Renata å skrive en epost til Pernilla om forholdet.



2. 2.klasse: en del smitte. Ikke noe annet spesielt å melde. Gleder seg til mer sosialt. Ikke noe
fravær fra lærere.

3. 3. klasse: Mye covid. Bra med arbeidsoppgaver hjemme. Vet ikke helt hvor mange som er
borte. Ingenting øvrig å melde.

4. 4. klasse: En lærer borte med utdanning. En lærer er sykemeldt. Foreldre fikk ikke beskjed før
de spurte om hvem de skulle kontakte (fra Bjørn). En del covid tilfeller.

5. 5. klasse: Mye smitte i november. Etter de byttet lærer så merker på motivasjonen på barna.
Etter jul. Annette sluttet, Torgeir fortsetter. Skolestart tider: litt utfordrende kl 08.00 i
november, desember. Ble tatt opp på foreldremøte og begrunnelse for å starte tidlig var at
konsentrasjon var bedre kl 08 enn etter kl 14. Kanskje foreslå å flytte tider i mørketiden.
Mihaela: kanskje kan gi innspill til skoleledelsen så kan planlegges til neste skoleår.

6. 6. klasse: starter kl 08.00 alle dager utenom mandag. Utfordrende etter ferier og i mørketida.
Stabilt – ene kontaktlærer har vært sykemeldt, men er tilbake. Noen elever som klager over
kjedelig naturfagstimer etter at ny lærer begynte – stor forskjell fra de tidligere
naturfagslærerne og elever mister motivasjon. Saker som er meldt inn var at det var veldig
glatt i skolegården og burde vært bedre strødd. Flere som sendte inn melding om dette. Ikke
vaktmester som har ansvar for å salte og strø, men Bymiljøetaten/kommune. Covid situasjon:
en del smitte, men ikke de store smitteutbruddene.

7. 7. klasse: en del smitte, ikke de store utbruddene – bra med hjemmeoppgaver for de som er
hjemme. Natteravn ser litt dårlig ut med å få på plass 3 stk. Ellen har prøvd og skal fortsette å
prøve å verve deltakere. Driftsstyre: Stramt budsjett. Post coronabevilgning, skal etterspørre
hvor mye. Lærer sykemeldt, og godt fornøyd med vikar

Driftsstyremøte/SMU:

Det har vært et SMU-møte (Ellen og Tonje): resultater fra trivselsundersøkelsen ble presentert, skolen
skal også presentere for FAU. Den  lett nedadgående trenden fra tidligere fortsetter, fortsatt over
Oslo-snittet, resultater på det jevne. Hva skal utvalget gjøre / mandat eller kun
informasjonsutveksling? Kom ikke konkret inn på det. Fikk informasjon om at det er påbegynt et
program for de elevene som er på et høyt nivå og som trenger mer utfordringer.

Temaer fra FAU på foreldremøter:

- Valg representanter: fint å få valgt før høstens foreldremøter slik at ny FAU-gruppe kommer
fort i gang

- Sosialkontakt i tillegg til FAU-representanter, særlig viktig for de trinnene hvor folk enten er
FAU-leder eller har tatt på seg andre verv (f.eks. driftsstyret eller sosial miljøutvalget SMU).
Opp til hvert trinn å gjennomføre. Kan f.eks. holde i natteravn, sosiale arrangementer, osv.

- 17.mai ansvaret ligger hos 2. og 5. trinn og må derfor være tema på deres foreldremøter
o Ioana lurte på erfaringer: Berthe fortalte om 17.mai-leker: vaktlister fra de aktuelle

klassene, foreldrene deler på vakter. Jeriko skolekor ansvar for kiosk og leker
innendørs. Loddsalg. Utstyr til lekene – har skolen noe? Mulig er noe på FAU-lager,
samt mulig det står noe i en FAU-perm. Mihaela sjekker.

- Natteravning: fremlegge overordnet informasjon til foreldrene fordi FAU må finne personer
som vil delta; 1 gang i året per trinn.

- Skolegårdsprosjekt: bør tas opp for å se om noen kan være interessert i å bidra.



o Berthe: Hvis foreldre skal være med så kreves kanskje foreldre fra lavere trinn hvor er
en ildsjel som kan bidra en del.

- Annet?
o Fra mellomtrinn og opp så anbefaler å etterspørre samarbeid med naboskoler

(Lindeberg og Skjønhaug)
o Skoledusjing: diskusjon?

▪ (Mihaela videreformidler studie delt i FB til skoleledelsen)
o Tonje: Bør sette av nok tid til at foreldre kan diskutere uten lærere. Kan høre med

foreldre på forhånd om temaer. Ha f.eks en time etter foreldremøtet, hvor foreldrene
kan være alene uten lærere (låne FAU-nøkkel slik at lærerne slipper å vente).

▪ Ellen: mulige temaer: Hvilke sosiale plattformer er elevene på. Felles
bursdager. Når skrur vi av telefonen på kvelden – f.eks ikke greit etter kl 21 at
barna sender meldinger til hverandre.

Skolegårdsprosjekt: ønsker vi å gå videre med sånt prosjekt?

- Mihaela spør skoleledelsen om det er noe skolen er interessert i. Mihaela kan være en person
som kan bidra inn på prosjektet. Og tas opp på foreldremøte om det er interesse.

- Ideer:
o Skøyteis på vinterstid på kunstgressbanen
o Skolehage: bringebærkratt som tilhører borettslaget, man kunne kanskje fått til en

avtale.
o Bygge en plass for uteskole: eks. lavvo.


